
 

  آغاز طرح تذکر حجاب در متروی تهران 
شرکت بهره برداری متروی تهران و حومه طی اطلاعیه ای 
اعلام کرد: در راستای مطالبات عموم مردم در موضوع 
حجاب، »طرح تذکر لسانی، وظیفه همگانی« از روز سه شنبه 

15اسفند، در ایستگاه های متروی تهران و حومه اجرا شد.
شرکت بهره برداری متروی تهران و حومه طی اطلاعیه ای 
اعلام کرد: ضمن آرزوی قبولی عبادات و طاعات شهروندان 
محترم در ماه مبارک رمضان، به استحضار می رساند؛ در 
راستای مطالبات عموم مردم شریف ایران در موضوع حجاب، 
»طرح تذکر لسانی، وظیفه همگانی« از دیروز در ایستگاه های 
متروی تهران و حومه اجرا شد.این طرح پیرو بیانیه وزارت 
کشور و دعوت از همه مراجع دینی، فرهنگی و اجتماعی برای 
حضور مسئولانه خود در میدان و تبیین این موضوع حساس 
و باب گفت وگوی مثبت در امر حجاب صورت می گیرد. 
البته غالب مسافران محترم متروی تهران و حومه به مسئله 
حجاب که یک ضرورت شرعی و الزام قانونی مورد اتفاق 
آحاد جامعه است اهتمام دارند و این شرکت خود را موظف 
می داند نسبت به رعایت هرچه بیشتر این مهم، اقدامات 
لازم فرهنگی را انجام دهد.در پایان این شرکت بار دیگر از 
قاطبه مسافران فهیم و عزیز شهر زیرزمینی به جهت رعایت 
ارزش ها و قوانین و مقررات پوشش در همه اماکن مترو تشکر 

و قدردانی می کند.

 واکنش چمران به فیش حقوقی ۴۶ 
میلیون تومانی در شورا

رئیس شورای شهر تهران درخصوص دریافت حقوق 
حدود 46 میلیون تومانی یکی از مدیران شورا توضیحاتی را 
ارائه داد. مهدی چمران در خصوص دریافت حقوق حدود 46 
میلیون تومانی یکی از مدیران شورای شهر تهران، گفت: در 
ارتباط با این موضوع باید به این مسئله توجه شود که فیش 
حقوقی منتشر شده برای این فرد مربوط است به بهمن ماه 
که بیشترین دریافتی را با توجه به پایان سال داشته است 
البته این نکته نیز نباید فراموش شود که این فرد کارمند 
شهرداریست و دریافت حقوق وی نیز از طریق شهرداری انجام 
می شود.چمران همچنین درباره افزایش کرایه اتوبوس، مترو 
و تاکسی گفت که این افزایش  از اول اردیبهشت ماه عملیاتی 
خواهد شد.او در حاشیه برگزاری یکصد و سی و هفتمین 
جلسه شورای شهر تهران در ارتباط با اعمال افزایش کرایه ها 
در سال 1402 گفت: برنامه ریزی خوبی برای سال 1402 
در شهرداری تهران و شورای شهر شده است و ان شاءالله 
شهرداری در ریلی که پیش بینی شده حرکت کند و شاهد 
انسجام و تحرک بیشتری در بخش های مختلف شهرداری 
باشیم و همچنین امیدواریم شرایط اقتصادی مردم بهتر شود 
و البته این را فراموش نکنیم که در جنگ ترکیبی هستیم و با 
همکاری دولت و مردم شرایط خوبی فراهم شود ضمن اینکه 
تاکنون نیز مردم مقاومت و همراهی خوبی را داشته اند.رئیس 
شورای شهر تهران در ادامه در پاسخ به این پرسش که اخیرا در 
شبکه های اجتماعی اعلام شده است که یکی از اعضای شورای 
شهر تهران دو نفر را به عنوان معاونان سازمان میادین میوه و 
تره بار معرفی کرده است، آیا این مسئله صحت دارد یا خیر، 
گفت: ابتدا باید به این موضوع اشاره کنم که اعضای شورای 
شهر تهران نمی توانند در انتصابات دخالت کنند که در شورا 
نیز این موضوع به صورت جدی رعایت شده و بنده در صحن 
شورا چندین بار این موضوع را اعلام کرده ام و تاکنون نیز با 
چنین مواردی برخورد نکرده ایم.چمران افزود: البته شاید در 
برخی مواقع اعضای شورا از فرد یا افرادی به عنوان نیروهای 
باتجربه به دستگاه و سازمان های شهرداری معرفی کنند که 
این مسئله مشکلی ندارد اما به طور کل تاکنون اینکه یک 
عضو، فرد یا افرادی را به عنوان معاون به سازمان و دستگاه ها 
معرفی کند، نداشته ایم.او  گفت: معرفی فرد یا افرادی به عنوان 
معاون یا رئیس در دستگاه ها و سازمان های شهرداری خلاف 
قانون است و ما در سنوات گذشته نیز در شوراهای استان های 
کشور داشته ایم که برخی این کار را انجام دادند که این امر 
منجر به سلب عضویت یک ساله و یا بیشتر عضویت در شورای 
آن استان شده است و به هرترتیب این موضوع خلاف قانون 
است.رئیس شورای شهر تهران همچنین در ارتباط با واگذاری 
یک باب مسکن از سوی شهرداری تهران به یک خانواده دارای 
چهارقلو، گفت: بنده از فرایند واگذاری این مسکن اطلاعی 
ندارم که آیا سند خورده شده یا به هر شکل دیگری بوده است 

که این موضوع را پیگیری خواهیم کرد.

 جمع آوری متکدیان
از شهرداري و مسئولان ذي ربط تقاضا داریم نسبت به 
جمع آوري گدایان اطراف حرم که در وضع اسفباري به سر 
مي برند، اقدام کنند. زائراني که به حرم حضرت امام رضا)ع( 
مراجعه مي کنند و بعضا از کشورهاي دیگري هستند با 

مشاهده چنین افرادي متاثر مي شوند.
حبیبی از تهران

دریافت ویزیت
آیا دریافت مجدد ویزیت توسط برخي از پزشکان براي 
بررسي  نتایج آزمایش ها قانوني است؟ لطفا مسئولان وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکي در این زمینه پاسخ لازم 

را ارائه دهند.
یک شهروند از تهران 

درآمد
تا زمانی که درآمد مردم بیشتر از تورم نباشد جهش 
اقتصادی رخ نخواهد داد. درصورتی که سرعت تورم از درآمد 
بیشتر باشد مشکلی حل نخواهد شد .از دولت محترم تقاضا 
دارم به مشکل تورم که ریشه در زندگی مردم دوانده است 

رسیدگی نمایند.
شریفی از تهران 

 آرمان ملی: با شروع سال جدید تحصیلی، 
گمان می رفت که اخبار رعب آور مسمومیت 
دانش آموزان دختر در مدارس سرتاسر کشور، 
هم با پایان سال 1401،  تمام شده و با هشدارها 
و دستورات لازم برای برخورد با عوامل و ارائه 
گزارش های پایان اسفند ماهی مسئولان 
از دستگیری همه عوامل و مواردی از این 
دست، دانش آموزان سال تحصیلی 1402 را 
با طیب خاطر و بدون ترس به مدرسه خواهند 
رفت و والدین آنها هم دیگر با هر روز رفتن 
فرزندانشان به مدرسه تا بازگشت آنها به خانه 
تپش قلبشان بالا نمی رود و استرس و اضطراب 
خوراک روزانه شان نمی شود.  در اولین روز 
بازگشایی مدارس  خبر آمد که تعدادی از 
دانش آموزان دختر دبیرستان محمدیار در 
نقده مسموم شده اند. مختار نعمتی، رئیس 
آموزش و پرورش نقده این خبر را اعلام کرد 
با این توضیح که تعدادی از دانش آموزان 
14فروردین( بر اثر بوی  دختر طی امروز)
نامطبوعی که در مدرسه ایجاد شده است دچار 
مسمومیت شده اند.فارس از زبان این مسئول 
منطقه ای نوشت که »به گفته دانش آموزان 
بوی نامطبوعی مانند سوختن لاستیک در 
مدرسه دخترانه ایجاد شده است که بعد از 
متوجه شدن این بو دانش آموزان دچار حالت 
تهوع و سر درد و شکم درد شده اند.« آقای 
نعمتی در ادامه، گفته: »مسئولان مدرسه بعد 
از این جریان با مراکز درمان تماس حاصل کرده 
و آمبولانس برای انتقال دانش آموزان به مدرسه 
اعزام و آنان را به بیمارستان امام خمینی نقده 
انتقال دادند.« بعد هم تصریح کرده که »بعد از 
اعزام دانش آموزان تمهیدات و مراقبت های لازم 
از دانش آموزان انجام و بعد از مساعد شدن حال 

آنان ، از بیمارستان مرخص شدند.« در نهایت 
هم این جمله تکراری بعد از هر مسمومیت که 
»اقدامات لازم برای بررسی علل موضوع بوجود 
آمده از طریق مراجع قانونی و نیروی انتظامی 
تحت بررسی است.«انتقال 20 دانش آموز 
دختر تبریزی با علایم تنفسی به بیمارستان 
هم خبر مسمومیت جدید در روز پانزدهم 
فروردین 1402 بود. رئیس اورژانس استان 
آذربایجان شرقی به علایم تنفسی و تنگی 
نفس دانش آموزان اشاره کرد و گفت که حوالی 
ساعت 11:۳0، تعدادی از دانش آموزان دختر 
15ساله در مدرسه ای در شهرک باغمیشه به 
علائم مذکور دچار و آمبولانس های اورژانس 
هم فورا عازم محل شده اند. او ادامه داد که 
این دانش آموزان، تحت مراقبت کارشناسان 
اورژانس، توسط چهار دستگاه آمبولانس به 
بیمارستان سینا منتقل شده اند. بعد هم حال 

دانش آموزان مساعد اعلام شد.

   نگاهی کلی به مسمومیت ها
اما درباره علل و عوامل مسمومیت ها، گمانه 
زنی های متفاوتی در افواه عمومی وجود دارد 
که در اینجا به ذکر آن نمی پردازیم و به اشاره ای 
به نظر مسئولان ذی ربط بسنده می کنیم 
که در ابتدا مسمومیت ها را شایعه، اپیدمی و 
تلقین و دارا بودن بیماری زمینه ای در برخی 
دانش آموزان و شیطنت آنها، اشاره کردند و 
بعد هم که کار بالا گرفت،  از دستگیری هایی 
خبر دادند که در میان آنها دانش آموزانی هم 
بودند که با همکاری والدین خود مواد مسموم 
کننده را در مدرسه پخش کرده بودند.در اینجا 
به سابقه ای از مسمومیت ها و آغاز آنها اشاره 
می کنیم که از اوایل آذرماه سال 1401 در یک 
هنرستان دخترانه در قم شروع شد. بعد هم 
ده ها مدرسه در این شهر را درگیر کرد. رسانه ها 
تمرکز خود را بر قم گذاشتند و خبرنگاران برای 
مصاحبه با مسئولان قمی به هر دری زدند اما 

در اکثر مواقع موفق نشد با آنها صحبت کنند. 
نماینده قم در مجلس گفت که مساله امنیت 
است و همزمان وزیر مستعفی آموزش و پرورش 
یوسف نوری، بر مدرسه رفتن دانش آموزان 
تاکید می کرد و باز هم مسمومیت ها را جدی 
نمی گرفت. انتشار بوهایی که به بوی میوه هایی 
مثل نارنگی و سیب و غیره پیش از بروز علائم 
در دانش آموزان هم به نوبه خود قابل توجه 
بود. بوهایی که در مسمومیت های جنگی 
هنگام شیمیایی شدن هم استشمام می شدند. 
مسمومیت ها محدود به مدارس نشدند و به 
خوابگاه های دانشجویی دختران هم کشیده 
شد. و بعد هم عده ای از کارشناسان و مسئولان 
سابق، از آن تحت عنوان اعمال تروریستی 

یاد کردند.
    از استعفـــای وزیر تا برخورد با 

دانش آموزان بی حجاب
همانطور که گفته شد، با آغاز سال تحصیلی 
جدید، مسمومیت ها متوقف نشدند اما اتفاقات 
دیگری در سیستم آموزش و پرورش کشور 
رخ داد؛ وزیر آموزش و پرورش استعفا داد 
و رئیسی،  رئیس جمهور موافقت کرد. اداره 
کل آموزش و پرورش هم بیانیه ای صادر کرد 
که با دانش آموزان بی حجاب برخورد شود 
به این شکل که به دانش آموزانی که مقررات 
پوشش را رعایت نکنند، خدمات آموزشی 
ارائه نمی شود. در بیانیه آموزش و پرورش 
به نکات کلی نظیر ایجاد گفتمان مثبت و 
سازنده در میان دانش آموزان و برپایی جلسات 
و کلاس های آموزشی برای آنها برای آشنایی 
با فرهنگ اسلامی، اشاره شد اما دقیقا اشاره 
نشد که دانش آموزان از چه خدماتی محروم 

خواهند شد!
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روی خط آرمان ملی

گمان می رفت با آغاز به کار مدارس در سال جدید، مسمومیت ها به محاق رفته باشد 

 آغاز بوهای نامطبوع،  سرگیجه و سرفه های ممتد 
   دانش آموزان دختر دبیرستان محمدیار در نقده در روز چهاردهم و مدرسه ای در شهرک باغمیشه تبریز در روز پانزدهم،  تازه ترین  مسمومان در سال نو  بودند

   همزمان با بازگشایی مدارس، وزیر آموزش و پرورش استعفا داد، اداره کل هم بیانیه ای برای برخورد با دانش آموزان بی حجاب صادر کرد

 آرمان ملی: تاخیر در پرداخت حقوق 
معلمان، نارضایتی آنها را به حدی رساند 
که در نخستین روز کاری بعد از تعطیلات 
نوروز خبر استعفای وزیر آموزش و پرورش 
را به دنبال داشت. با آنها اگر صحبت کنید 
به شما خواهند گفت که آن قدر بی تدبیری 
از تیم های وزارتخانه ای آموزش و پرورشی 
دیده اند که چشمشان از بهبود اوضاع آب 
نمی خورد. با این حال مجلس هم وارد عمل 
شد و نمایندگانش در حالی که روز چهارده 
فروردین مشغول جمع آوری امضا برای ارسال 
پرونده تاخیر در حقوق فرهنگیان به قوه 
قضائیه بودند، یک روز بعد یعنی روز پانزده 
فروردین، مقصران این تاخیر را شناسایی 
و اعلام کردند. مقصرانی که از میان آنها 
سازمان برنامه و بودجه زوم بیشتری روی آن 
بوده. کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
طی گزارشی در صحن، از سازمان برنامه و 
بودجه، سازمان اداری و استخدامی کشور و 
وزارت آموزش و پرورش به عنوان مقصران 
تأخیر در پرداخت حقوق فرهنگیان یاد کرد.

در بخشی از گزارش مجلس آمده که »برای 
حل مشکلات پیش آمده درخصوص پرداخت 
حقوق اسفندماه و حل وفصل اختلافات بین 
وزارت آموزش و پرورش و سازمان برنامه و 
بودجه، انتظار می رفت؛ اولاً جلسات مشترک 
با حضور بالاترین مقام دو دستگاه برگزار 
شود که متأسفانه رئیس محترم سازمان 
برنامه و بودجه در هیچ یک از جلسات حضور 
نداشته اند. ثانیاً در صورت عدم حل مشکل، 
شایسته بود موضوع قبل از پایان سال، توسط 
ریاست محترم جمهور یا معاون محترم اول 
ایشان حل وفصل می گردید که این امر نیز 
انجام نشد و حتی دستور ریاست محترم 
جمهور و به تبع آن دستور معاون اول نیز 
توسط سازمان برنامه و بودجه اجرا نگردید.« 
همچنین آمده: »اعمال کسورات مربوط 
به کلیه معوقات یک ساله معلمان، بدون 
پرداخت اصل آن در حقوق اسفندماه از جمله 
اشتباه های فاحش ستاد وزارت آموزش و 
پرورش است که به دلیل استفاده از مدیران 

کم تجربه می باشد.«
  نگاهی به گزارش مجلس

تسنیم گزارشی ارائه کرد از رضا حاجی پور، 
سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس در نشست علنی روز سه شنبه 15 
فروردین، گزارش بررسی علل و عوامل تأخیر 
در پرداخت حقوق اسفندماه 1401 فرهنگیان 
را با یک مقدمه و شرح ماوقع قرائت کرد.با 
اینکه وزیر مستعفی در رتبه بندی معلمان 
هم ناکارآمد عمل کرد و به گفته خود آنها به 
اکثر معلمان حتی با سابقه های بالا رتبه های 

پایین و مشابه هم اختصاص داده بودند و 
همین رتبه بندی های ناقص بدون در نظر 
گرفتن نرخ تورم برای افزایش حقوق، خشم 
معلمان را بیشتر کرد، مجلس در گزارش 
خود، آن را کاری بزرگ و قابل تقدیر دانست 
در این گزارش آمده: »به استناد گزارش 
وزارت آموزش و پرورش، در همان تاریخ 
2۳م اسفندماه تقاضای جلسه با مدیران 
ارشد سازمان برنامه و بودجه نیز ارائه شده 
که میسر نگردیده است. از آن تاریخ به بعد، 
مسئولان وزارت آموزش و پرورش همه روزه و 
حتی یک مورد وزیر آموزش و پرورش شخصاً 
برای پیگیری امور به سازمان برنامه و بودجه 
مراجعه نموده اند، در مقابل مقامات هم سطح 
در سازمان برنامه و بودجه در جلسات حضور 
نیافته اند و جلسات با مدیران سطح پایین تر 
برگزار شده که منجر به نتیجه مطلوب نیز 
نشده است و پیشنهادهای وزارت آموزش 
و پرورش مورد پذیرش سازمان برنامه 
قرار نمی گیرد.همچنین سازمان برنامه و 
بودجه درخواست می نماید حقوق اسفندماه 
علی الحساب  به همراه  محترم  فرهنگیان 
رتبه بندی مانند بهمن ماه، توسط وزارت 
آموزش و پرورش به خزانه داری کل کشور 
ارائه گردد که این بار این درخواست از جانب 
وزارت آموزش و پرورش مورد پذیرش قرار 
نمی گیرد. خاطرنشان می سازد از آبان ماه تا 
بهمن ماه حقوق فرهنگیان محترم به صورت 
از  بود.پس  شده  پرداخت  علی الحساب 
رایزنی های بی حاصل در مورخ 26 اسفندماه 
و برگزاری جلساتی بی نتیجه در سطح مدیران 
ارشد دو نهاد در تاریخ 27سفندماه و موکول 
شدن موضوع به جمع بندی هیأت وزیران و 
رئیس محترم جمهور، متعاقب تأکید ریاست 
محترم جمهور بر اجرای قانون رتبه بندی 
در جلسه هیأت دولت مورخ 28م اسفند، 
جلساتی در دو نوبت صبح و عصر در همان 
روز برگزار می گردد که در پایان این جلسات، 
سازمان برنامه و بودجه هرگونه پرداخت 
را منوط به بازنگری در احکام رتبه بندی 
و کاهش رتبه ها، پرداخت حقوق اسفند 
به صورت علی الحساب و کسر کسورات سهم 
دولت از بودجه رتبه بندی نمود، و همچنین 
مشروط نمودند احکام رتبه بندی به نحوی 
صادر شود که هیچ دیون و تعهدی برای 
سال 1400 و سال 1401 ایجاد نکند که 
این به معنای در نظرگرفتن سقف اعتباری 
۳۳ هزارمیلیارد تومان برای اجرای رتبه بندی 
در دو سال مذکور بوده است.با توجه به اینکه 
وزارت آموزش و پرورش مفاد این تعهدات 
را تکالیف مالایطاق و غیرقابل اجرا اعلام 
می نماید، مورد پذیرش این وزارتخانه قرار 

نمی گیرد و همچنان نتیجه ای از جلسات و 
رایزنی های صورت گرفته حاصل نمی شود، 
در واقع پذیرش این تعهدات از سوی وزارت 
آموزش و پرورش به این معنی می باشد که 
هیچ معلمی رتبه بالاتر از رتبه اول یعنی 
آموزشیار معلم کسب ننماید.در نیمه شب 
28 اسفندماه، درخواست پرداخت حقوق 
اسفندماه با رتبه بندی جاری اسفند بدون 
معوقات از جانب وزارت آموزش و پرورش 
مطرح می شود که به علت کسری به مبلغ 
850 میلیارد تومان با مخالفت سازمان 
برنامه و بودجه مواجه می شود.در نهایت 
29 اسفندماه وزارت آموزش  در تاریخ 
و پرورش اقدام به اصلاح فایل های حقوق 
از طریق حذف مبالغ مرتبط با معوقات و 
ترمیم حقوق می نماید و در نتیجه فهرست 
به صورت علی الحساب  فرهنگیان  حقوق 
محاسبه و به خزانه ارسال می گردد. پس از 
واریز علی الحساب حقوق ها و پیرو اعتراضات 
معلمان مشخص می گردد که متأسفانه وزارت 
آموزش و پرورش از فهرست حقوق ارسالی به 
خزانه داری کل کشور معوقات را کسر نموده 
اما از اثرات آن بر دریافتی کارکنان )یعنی 
کسورات بازنشستگی، خدمات درمانی و 
مالیات( غافل شده است و همین موضوع 
منجر به کاهش دریافتی جمعی از معلمان 
نسبت به سقف حقوق بهمن ماه گردید. پس 
از ارائه گزارش ها از اختلال ایجاد شده، فوراً و 
با همکاری جناب آقای دکتر اکرمی خزانه دار 
محترم کل کشور تدابیر لازم برای رفع مشکل 
و پرداخت کسورات به حساب فرهنگیان 
محترم صورت پذیرفت.در پی این اتفاق و 
ایجاد موج نارضایتی بحق معلمان سراسر 
کشور، موضوع در بالاترین سطح مقامات 
دولت مطرح شد که نهایتاً با دستور رئیس 
جمهور، کلیه معوقات فوق العاده رتبه بندی 
سال 1401 و نیمی از معوقات سال 1400 
در فروردین ماه سال جاری پرداخت گردیده 
است.« بخش دوم گزارش مجلس به نتایج 
بررسی های کمیسیون پرداخته و گفته »با 
اینکه قانون نظام رتبه بندی معلمان لایحه 
بوده اما از ابتدا نگاه سازمان برنامه و بودجه 
و سازمان اداری و استخدامی به آن نگاه 
انقباضی می باشد. آیین نامه اجرایی نیز با 
دخالت این دو سازمان از هدف اصلی قانونگذار 
و ماهیت رتبه بندی منحرف گردید که در 
ایجاد و تشدید مشکلات پیش آمده، مؤثر 
بوده است.«گزارش مجلس این ابهام اساسی 
را مطرح کرده که؛ چرا این اختلاف بین وزارت 
آموزش و پرورش و سازمان برنامه و بودجه 
در مدت اجرای یک ساله قانون ریشه یابی و از 
طریق شیوه هایی مانند درخواست استفساریه 

قانونی یا رجوع به مراجع ذی صلاح رفع نشده 
است؟ همچنین این پرسش مطرح است؛ برای 
رفع اختلاف نظرهای به وجودآمده در روزهای 
پایانی سال که به نظر می رسیده دستیابی 
به راه حلی فوری با این روش برای آن میسر 
نبوده، به چه دلیل از ظرفیت ویژه شخص وزیر 
آموزش و پرورش و رئیس سازمان برنامه و 
بودجه برای رفع چنین چالش مهمی استفاده 
نشده است و در نهایت چرا از روش های 
اضطراری مانند طرح در هیأت دولت، رفع 
مشکل در نشست سران قوا و طرق مشابه، 
حل فوری چالش به وجودآمده پی گیری 
نشده است؟! پاسخگویی این ابهام از جانب 
مجموعه دولت به ویژه معاون اول ریاست 
محترم جمهور لازم خواهد بود، ضمناً حالا 
که معوقات رتبه بندی معلمان در فروردین 
ماه سال جاری پرداخت شده، چرا دولت و 
سازمان برنامه با وجود اختیارات قانونی، در 
سر موعد و در پایان اسفندماه همین اقدام 
فعلی را انجام نداده است )یعنی پرداخت 
8 هزار میلیارد تومان معوقات(؟!گزارش 
مجلس همچنین به یک جمع بندی و ارائه 
پیشنهادهای خود پرداخته و به اعلام مقصران 
اصلی این موضوع از نگاه کمیسیون آموزش، 

تحقیقات و فناوری، به شرح زیر، پرداخته:
1-سازمان برنامه و بودجه کشور به خصوص 
معاونت علمی، فرهنگی و اجتماعی سازمان 
به علت عملکرد غیرمسئولانه و عدم لحاظ 
آسیب های ناشی از تأخیر در اجرای قانون 

و عدم درک نقش حساس معلمان در کشور.
 2 ـ سازمان اداری و استخدامی کشور 
به دلیل تدوین غیرصحیح آیین نامه اجرایی 
قانون که منجر به انحراف از رسالت اصلی 
قانون و گره زدن آن به مسائل مالی گردید و 
همچنین اطاله زمان اجرایی شدن رتبه بندی.

 ۳ ـ ستاد وزارت آموزش و پرورش به علت 
محاسبه اشتباه کسورات حقوق اسفندماه 
معلمان.اما این کمیسیون، اعلام نمودن وزارت 
آموزش و پرورش به عنوان مقصر اصلی اتفاق 
رخ داده را صحیح نمی داند و اتفاقاً لازم می داند 
از اجرای شجاعانه قانون توسط وزارت آموزش 
و پرورش علی رغم همه مضیقه های ایجادشده 
از سوی سازمان برنامه و بودجه و سازمان 
اداری و استخدامی، تقدیر نماید و لازم است 
همان گونه که وزیر محترم آموزش و پرورش، 
استعفا نمودند، سایر مقصران این اتفاق در 
سازمان برنامه و بودجه از جمله معاون علمی، 
فرهنگی و اجتماعی، رئیس امور آموزش و 
پرورش عمومی و رئیس امور هماهنگی و 
تلفیق بودجه آن سازمان نیز استعفا دهند 
و توسط نهادهای نظارتی و امنیتی مورد 

بازخواست قرار گیرند.

پس از استعفای وزیر آموزش و پرورش،  کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس طی گزارشی در صحن، وارد عمل شد؛  

معرفی مقصران تاخیر در پرداخت حقوق معلمان 
سازمان برنامه و بودجه، سازمان اداری و استخدامی کشور و وزارت آموزش و پرورش به عنوان مقصران تأخیر در پرداخت حقوق فرهنگیان معرفی شدند

  افزایش فوتی های کرونا 
در قزوین

ایلنا نوشت مدیر گروه پیشگیری و مبارزه 
با بیماری های واگیر دانشگاه علوم پزشکی 
قزوین گفت: در 12 روز نخست سال جاری 
16 نفر از بیماران مبتلا به کرونا در قزوین 
جان خود را از دست دادند که روند افزایشی 
نگران کننده داشته زیرا در مجموع زمستان 
گذشته 9 فوتی داشتیم. بهزاد نجف پور 
با اشاره به وضعیت کرونا در استان گفت: 
براساس آخرین رنگ بندی کرونایی وضعیت 
استان بهبود پیدا کرده و پنج شهرستان زرد 
و البرز آبی است اما در مجموع از ابتدای سال 

وضعیت فوتی ها افزایش پیدا کرده است.

 حقوق معلمان خرید خدمت 
استان ۶ ماه است که پرداخت 

نشده است
نماینده سیستان و بلوچستان در شورای 
عالی استان ها با بیان اینکه حقوق معلمان 
خرید خدمت استان 6 ماه است که پرداخت 
نشده است تصریح کرد: این مسئله سبب 
بی انگیزگی آنها شده و دود این بی توجهی 
به چشم دانش آموزان می رود. فاروق اعظمی 
با اشاره به وضعیت معیشت معلمان خرید 
خدمت گفت: استان سیستان و بلوچستان با 
5 هزار معلم خرید خدمت بیشترین فراوانی 
کشوری در این زمینه را دارد. او افزود: با 
پیگیری های فراوان و بعد از مدت ها قرارداد 
بخشی از معلمان خرید خدمات به قرارداد 
معین تغییر پیدا کرده است اما با وجود پایان 
مراحل اداری هنوز حکمی برای این معلمان 

صادر نشده است.

 تخت جمشید 
پربازدیدکننده ترین پایگاه 

میراث جهانی در نوروز
مدیرکل پایگاه های میراث ملی و جهانی 
گفت: »تخت جمشید« در نوروز 1402 
پربازدیدکننده ترین پایگاه میراث جهانی 
ایران معرفی شد. پایگاه های میراث جهانی 
میدان امام اصفهان، باغ فین کاشان و 
پاسارگاد به ترتیب در رتبه های بعدی قرار 
گرفتند.رضا سامه با پایان فعالیت نوروزی 
پایگاه های میراث ملی و جهانی، از وضعیت 
بازدید این پایگاه ها گزارشی ارائه کرد و گفت: 
پایگاه های میراث ملی و جهانی در استان های 
فارس )521هزار و 912 بازدید(، اصفهان 
)4۳7 هزار  و 22۳ بازدید(، کرمان )15۳ 
هزار و 504 بازدید(، کرمانشاه )1۳4 هزار و 
208 بازدید( و خراسان رضوی )1۳۳ هزار و 
259 نفر( به ترتیب پنج استان برتر به لحاظ 

بیشترین تعداد بازدیدکننده هستند.

  تخریب سنگ قبرهای صفوی 
در اصفهان

گفت:  باستان شناس  عقیلی  عقیل 
تاریخی  سنگ قبرهایی  که  مدت هاست 
متعلق به عصر صفوی در محوطه امامزاده 
رها  اصفهان  خمینی شهر  محمد  سید 
شده اند. عقیل عقیلی گفت: این سنگ 
مزارهای پرکار و مزین به نقوش و اشعار و 
کتیبه، بعید نیست در سده های گذشته 
متعلق به اشخاص مهمی از این دیار بوده 
باشند. بر روی هریک از این قطعه سنگ های 
قدیمی، تاریخ معین، کتیبه های حجاری شده 
با انواع رسم الخط، اشعار مذهبی، تزئینات 
کنگره ای شامل درخت سرو و انواع ترنج های 
تزئینی وجود دارد، اما امروز به نامناسب  ترین 
شکل ممکن با فاصله کوتاهی از جنوب شرقِ 
ایوان گزی ها در مجموعه زیارتی امامزاده 
سید محمد خمینی شهر استان اصفهان 
رهاشده و مستقیماً در معرض تخریب 
طبیعی و انسانی قرار دارند.او گفت: آنچه ذکر 
شد اهمیت تاریخی و باستان شناختی این 
محدوده و سنگ مزارهای بجا مانده از تاریخِ 
جاری در آن را نشان می دهد، جمع آوری و 
ساماندهی این سنگ مزارها و نمایش آن ها 
در موزه مردم شناسی، خود باعث پیشگیری 
از روند تخریب این آثار مهم تاریخی و از 
بین رفتن بخش مهمی از تاریخ این منطقه 

می گردد.
 

 پنجشنبه ها طرح ترافیک 
اجرا نمی شود

معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
تهران در اطلاعیه ای اعلام کرد: ساعت اجرای 
طرح محدوده ترافیک و طرح محدوده کنترل 
آلودگی هوا )محدوده زوج یا فرد سابق( در 
سال 1402 نسبت به سال 1401 تغییری 
نکرده است.معاونت حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری تهران در این اطلاعیه خطاب به 
شهروندان تهرانی تأکید کرده است که تا این 
زمان، ساعت اجرای طرح محدوده ترافیک و 
طرح محدوده کنترل آلودگی هوا )محدوده 
زوج یا فرد سابق( در سال 1402 نسبت به 
سال 1401 تغییری نکرده و کمافی السابق 
اجرا می شود و در صورتی که تصمیم جدیدی 
در خصوص تغییر ساعت یا نحوه اجرای 
محدوده های ترافیکی اتخاذ شود، مراتب از 
طریق رسانه های جمعی به اطلاع همگان 

خواهد رسید.


